
 
 

 

Referat møte i FAU 09.04.24 
 

Dato:   
09.04.2024 kl.1900  

 
 

Kven møtte  Hoved kontakt Vara 

SFO   Ingeborg Havås Gunnarsen 

1 trinn: Marianne Huseby Laila Karin Eide 

2 trinn:  Mona Rabben 

3 trinn gr1: Lisbeth Hjelle  
3 trinn gr2: Birthe Westgaard  
4 trinn: Kari Ann Midttveit  
5 trinn: Marit Bø  
6 trinn gr1: Anette Nyhammer  
6 trinn gr2: Jørgen Kausland  
7 trinn gr1: Veronica Myrvold  
7 trinn gr2:  Karianne Vågenes 
Rektor Linda Selheim 

 
 

Stad:  
Spildepollen skule – 
møterom v/personal 

 
 

 
Sak 
 

Beskriving Oppfølg. 

Godkjenning 
innkalling og saksliste 

- ok  

Godkjenne referat frå 
sist møte 

- ok  

Temakveld – nettvett - Oppsummering og erfaring frå arrangement 
- Veldig dårleg oppmøte, men innhaldet var veldig 

bra.  
- Neste års FAU kan vurdere om same opplegg skal 

gjentakast neste år og om oppmøte evt. skal vere 
obligatorisk. Planlegging må starte tidleg og 
møtedato må ut i god tid. 

- Kan sosiale medium, nettbruk og nettvett vere tema 
til samtale på foreldremøta på kvart trinn? 

 

Leikeapparat / le-skur - Møte med elevråd 
- Elevrådet ønsker le-skur ved basketbanen og ved 

ufo-dissa. 
 

 



 
 

- Tilbakemelding frå eigedomsavdelinga i kommunen 
o Vi lagar ei skisse over ønska plassering av 

leskur, paradis og kanonballbane og sender 
til kommunen 

SU møte - Informasjon om sakar frå dette møte 
- Rektor snakka om referatet frå SU-møtet 20.02.24: 

På nasjonale prøver gjer skulen det bra på lesing og 
rekning, mindre bra på engelsk. Skulen tar dette 
med seg og vil jobbe betre med engelsk framover. 

- Elevundersøkinga viser høge mobbetal på skulen. 
Skulen tar dette på alvor og jobbar med det. Antalet 
elevar som melder om utrygt skulemiljø på 
elevsamtalar samsvarar med antalet 9A sakar skulen 
jobbar med. 

 

Innkjøp av bålpanne - Skulen har behov for ei bålpanne og har sendt 
spørsmål til FAU om det er mogleg å skaffe dette. 

- FAU støtter dette. Vi sjekker priser.  

 

Eventuelt - Utviklingssamtaler, korfor er dei så tidleg på dagen? 
Foreldre melder om vanskar med å få det tid. 

- Tida til utviklingssamtalar skal ikkje gå ut over barna 
si undervisningstid og vere innafor lærarane si 
arbeidstid. Dei fleste arbeidsgivarar vil gje fri for å 
følgje opp eigne barn. Viss dette ikkje er mogleg i 
enkelte tilfelle, hjelper skulen å finne gode løysingar.  

 

 


